

推荐及表扬信

日期： 2008 年 8 月 13 日

亲爱的冯艾博先生，

我在此表示我衷心的感谢您帮助我申请永久居留权，及感谢您所给予我优越，专业和有效率的服务。

您很仔细地向我解释了所有显著的，复杂的移民手续疑难和难题，同时正确地，有效地和专业的态度替我解决了所有的疑难杂症。

您让我申请永久居留权的整个复杂的申请程序变得像学 ABC 那么简单。也让我有充分的时间做我自己的事。您是一位非常合格和富有经验的移民代理，对于移民澳洲的各项问题和手续都很精通，熟练。我十分的赞赏您优越的和专业的服务。总之，我要衷心的感谢您无微不至地帮我处理我的申请至到获得批准！我付给您的费用是十分值得的，它确实是“物有所值”。

将来如有人要申请签证或永久居留权我会很衷心的把您推荐给他们。

谢谢您！继续您一流的服务！

一切顺利和安好，

W. K. Loh 和家人

马来西亚

LETTER OF RECOMMENDATION & COMMENDATION

Dated: 13-8-2008

Dear Mr. Albert Pang,

I wish to personally thank you for your excellent professional efficient service given to me in my PR Application.

You have clearly explained to me all outstanding complicated migration procedures, queries and issues and have settled all of them in a proper, efficient and professional manner.

You have made the whole complicated application process of my PR application look as easy as learning "ABC" which allowed me free time to do my own thing! You are a very qualified and experienced migration agent who is well versed in all aspect of Australian Migration Issues and Procedures. I am fully satisfied with your excellent professional service given to me in my application.

In short, I am extremely grateful to you for helping to manage my application very well till I got my PR Approved! The fees I paid to you is worthwhile and is "Value For Money"!

I shall be pleased to recommend you to anyone who wishes to apply for visa/PR in future.

Thank You and keep up with your excellent work!

Best Wishes & Regards Always



W.K.Loh & Family